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Vragen van de leden Hilkens en Ypma (beiden PvdA) aan de ministers van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
over drugsgebruik in het speciaal onderwijs (ingezonden 20 december 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Drugsgebruik jeugd speciaal onderwijs hoog»?1 

Vraag 2
Bent u op de hoogte van het hoge drugs- en alcoholgebruik in het voortgezet 
speciaal onderwijs (VSO) in Rotterdam? Zo ja, hoe groot is dit probleem? 

Vraag 3
Is dit een problematiek die landelijk speelt? Zo ja, van welke aard en omvang 
is die problematiek? Zo nee, hoe weet u dat? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de aanpak die in Rotterdam is gekozen een belangrijke 
bijdrage kan leveren aan het in kaart brengen en terugdringen van deze 
problematiek? Zo ja, wat gaat u doen om deze aanpak landelijk door te (laten) 
voeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Waaruit bestaat de speciale aanpak voor mbo’ers op niveau 1 en 2? Is deze 
aanpak succesvol gebleken? 

Vraag 6
Op welke wijze draagt u bij aan de bewustwording onder jongeren en hun 
ouders omtrent de gevaren van drugs- en alcoholgebruik, en wat doet u aan 
de preventie daarvan?

1 Metro, 18 december 2012
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